
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

Datum konání:   14.1.2019 18.00 hod. 
Místo konání:   ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna: B. Kubinková, L.Axmannová, T.Hložánek, J.Belcredi Knauer, 

Z.Matyáš,   M.Sadílek, Z.Stejskal, J.Talpa, J. Drbal 
Omluven/omluvena:  -  
Nepřítomen/nepřítomna: - 
Hosté:    ved.ORF ing.Stehlík, k bodu 2 Mgr.P.Dombrovská  
 
Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Úvodem se dotázal členů, zda souhlasí s účastí Mgr.P.Dombrovské, 
předsedkyně Líšeň sobě u projednávání plánovaného bodu 2 (žadatelka o dotaci) – nebylo 
námitek, všichni přítomní členové FV souhlasili. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu 
programu jednání – nebylo připomínek. 

 
usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 
 

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
2) poskytnutí neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
3) termíny dalších jednání FV na 1.pololetí 2019 
4) různé 

 
hlasováno:   8 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 

Volba ověřovatele – J.Drbal navrhl J.Belcredi Knauera – ten souhlasí, nebyl další návrh 

usnesení:  FV volí J. Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu 
hlasováno:   7 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 
 
2) poskytnutí neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
 
příchod ing. Z. Stejskala, host Mgr. P. Dombrovská 
M.Sadílek – hlásí podjatost 
 
Materiál stručně uvedl J.Drbal s tím, že zatím nebyl projednán v RMČ – standardně by FV 
měl projednávat materiály do ZMČ, které předkládá RMČ a které již projednala. V materiálu 
je uvedené, že byl projednán v kulturní komisi – stanovisko není přiloženo – ved.ORF ho má 
k dispozici a sdělí ho. Důvodem tohoto nestandardního postupu je patrně skutečnost blížícího 
se termínu akce, který je předmětem dotace. Požádal o stručné úvodní slovo žadatelku 
Mgr.Dombrovskou. Ta stručně vysvětlila historii akcí Ostatky a Festival. Minimální náklady 
pro pořádání Ostatků jsou ve výši 30 tis.Kč, jinak by musela být akce nějak „zkrácena“. Loni 
byla dotace 20 tis.Kč a pak byly dle domluvy s p.starostou některé náklady uhrazeny z MČ 
cestou samostatně vystavené faktury – takovou praxi nepovažuje za systémovou a přiklání se 
k řešení cestou transparentní dotace. Festival je řada akcí, za minimální náklady k realizaci 
považuje 50 tis., má požádáno na tuto akci i na městě Brně. Pokud by byly dotační prostředky 
omezeny na 70 tis.Kč a musely by být děleny na jednotlivé akce – což nedoporučuje – pak by 
na Ostatky doporučovala přidělit 30 tis.Kč 
Ing.Stehlík – Kulturní komise doporučuje poskytnout dotaci ve výši 70 tis.Kč, tuto částu 
nedělila na samostatné akce 



J.Talpa – je určitý limit na kulturní akce a protože žádosti překračují daný limit, pak je nutno 
systematicky krátit výši dotaci, tedy je nutno takto postupovat i u Líšeň sobě, z.s. 
P.Dombrovská – je na zvážení zvýšení částky na dotace na kulturu 
B.Kubínková – pokud by byla přidělena dotace od města, na co by byla použita – 
P.Dombrovská – rozšířil by se rozsah a program akcí 
T.Hložánek – návštěvnost Festivalu je nižší než u akce Ostatky – reagovala P.Dombrovská 
nesrovnatelným charakterem obou akcí a tím, že Ostatky pořádá více subjektů, tedy skutečné 
náklady jsou vyšší 
J.Talpa – dotaz na vlastní zdroje 9 tis.Kč – P.Dombrovská – dobrovolné vstupné 
Z.Stejskal – uvádí, že je členem kulturní komise a tedy potvrzuje, že žádost byla projednávána 
na komisi a řešilo se krácení u všech subjektů, RMČ byl předán materiál s rozdělením dotací 
vůči všem žadatelům, doporučuje řešit systematicky dotace pro všechny subjekty naráz 
M.Sadílek – materiál hovoří o 70 tis.Kč a ne o členění na 2 části, to je uvedeno pouze ve 
smlouvě 
Z.Stejskal – námitky k důvodové zprávě, žádá přepracovat (formulace z důvodu nejasnosti o 
výši přidělené dotace…) 
P-Dombrovská – vysvětlila, že aby mohla zodpovědně zorganizovat akci Ostatky, musí znát 
předem výši finanční dotace 
Z diskuze vyplynulo, že standardně by FV měl mít materiál již projednaný RMČ, důvodová 
zpráva je důležitou součástí materiálu pro rozhodování členů ZMČ, proto by měla být kvalitní 
– v daném případě jsou k ní výhrady, konsenzuálně doporučeno hlasovat pouze o poskytnutí 
celkové dotace, proto hlasováno o následujícím usnesení:  
  
usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň souhlasit s poskytnutím neinvestiční dotace 
typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 70 000,-Kč žadateli Líšeň sobě, z.s., IČ 
22752919, se sídlem Obecká 13, 628 00 Brno, za účelem krytí nákladů spojených 
s realizací projektu: „Celoroční činnost Líšeň sobě, z.s.“ 
 

hlasováno:   8 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
 
 
3) termíny dalších jednání FV na 1.pololetí 2019 
 
V návaznosti na diskuzi v dané věci na minulém jednání FV J.Drbal navrhl následující 
termíny jednání FVna další měsíce 1.pololetí 2019: 25.2., 18.3., 8.4., 20.5., 24.6.2019 – 
nebylo připomínek 
 
usnesení:  FV schvaluje následující termíny jednání FV v 1.pololetí 2019 - 25.2., 18.3.,  
8.4., 20.5., 24.6.2019 
 
hlasováno:   9 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
4) různé 
Z.Stejskal – je žádoucí účast zástupce vedení MČ k projednávaným bodům 

Diskuze všech přítomných k dotacím – je žádoucí systematicky ošetřit situace obdobné 
dnešnímu bodu 2 – akce Ostatky – kdy akce se koná v prvních měsících roku a dotace jsou 
schvalovány až později 

zapsal:  J. Drbal    ověřil: J.Belcredi Knauer 



Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň

Datum konání:


14.1.2019 18.00 hod.

Místo konání:


ÚMČ Brno - Líšeň


Přítomen/přítomna:
B. Kubinková, L.Axmannová, T.Hložánek, J.Belcredi Knauer, Z.Matyáš,   M.Sadílek, Z.Stejskal, J.Talpa, J. Drbal


Omluven/omluvena:

- 


Nepřítomen/nepřítomna:
-


Hosté:



ved.ORF ing.Stehlík, k bodu 2 Mgr.P.Dombrovská 

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Úvodem se dotázal členů, zda souhlasí s účastí Mgr.P.Dombrovské, předsedkyně Líšeň sobě u projednávání plánovaného bodu 2 (žadatelka o dotaci) – nebylo námitek, všichni přítomní členové FV souhlasili. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání – nebylo připomínek.

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání:


1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele


2) poskytnutí neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň


3) termíny dalších jednání FV na 1.pololetí 2019


4) různé


hlasováno: 
 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se


Volba ověřovatele – J.Drbal navrhl J.Belcredi Knauera – ten souhlasí, nebyl další návrh


usnesení:  FV volí J. Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu

hlasováno: 
 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se


2) poskytnutí neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň


příchod ing. Z. Stejskala, host Mgr. P. Dombrovská


M.Sadílek – hlásí podjatost


Materiál stručně uvedl J.Drbal s tím, že zatím nebyl projednán v RMČ – standardně by FV měl projednávat materiály do ZMČ, které předkládá RMČ a které již projednala. V materiálu je uvedené, že byl projednán v kulturní komisi – stanovisko není přiloženo – ved.ORF ho má k dispozici a sdělí ho. Důvodem tohoto nestandardního postupu je patrně skutečnost blížícího se termínu akce, který je předmětem dotace. Požádal o stručné úvodní slovo žadatelku Mgr.Dombrovskou. Ta stručně vysvětlila historii akcí Ostatky a Festival. Minimální náklady pro pořádání Ostatků jsou ve výši 30 tis.Kč, jinak by musela být akce nějak „zkrácena“. Loni byla dotace 20 tis.Kč a pak byly dle domluvy s p.starostou některé náklady uhrazeny z MČ cestou samostatně vystavené faktury – takovou praxi nepovažuje za systémovou a přiklání se k řešení cestou transparentní dotace. Festival je řada akcí, za minimální náklady k realizaci považuje 50 tis., má požádáno na tuto akci i na městě Brně. Pokud by byly dotační prostředky omezeny na 70 tis.Kč a musely by být děleny na jednotlivé akce – což nedoporučuje – pak by na Ostatky doporučovala přidělit 30 tis.Kč

Ing.Stehlík – Kulturní komise doporučuje poskytnout dotaci ve výši 70 tis.Kč, tuto částu nedělila na samostatné akce

J.Talpa – je určitý limit na kulturní akce a protože žádosti překračují daný limit, pak je nutno systematicky krátit výši dotaci, tedy je nutno takto postupovat i u Líšeň sobě, z.s.


P.Dombrovská – je na zvážení zvýšení částky na dotace na kulturu


B.Kubínková – pokud by byla přidělena dotace od města, na co by byla použita – P.Dombrovská – rozšířil by se rozsah a program akcí


T.Hložánek – návštěvnost Festivalu je nižší než u akce Ostatky – reagovala P.Dombrovská nesrovnatelným charakterem obou akcí a tím, že Ostatky pořádá více subjektů, tedy skutečné náklady jsou vyšší


J.Talpa – dotaz na vlastní zdroje 9 tis.Kč – P.Dombrovská – dobrovolné vstupné


Z.Stejskal – uvádí, že je členem kulturní komise a tedy potvrzuje, že žádost byla projednávána na komisi a řešilo se krácení u všech subjektů, RMČ byl předán materiál s rozdělením dotací vůči všem žadatelům, doporučuje řešit systematicky dotace pro všechny subjekty naráz

M.Sadílek – materiál hovoří o 70 tis.Kč a ne o členění na 2 části, to je uvedeno pouze ve smlouvě


Z.Stejskal – námitky k důvodové zprávě, žádá přepracovat (formulace z důvodu nejasnosti o výši přidělené dotace…)


P-Dombrovská – vysvětlila, že aby mohla zodpovědně zorganizovat akci Ostatky, musí znát předem výši finanční dotace


Z diskuze vyplynulo, že standardně by FV měl mít materiál již projednaný RMČ, důvodová zpráva je důležitou součástí materiálu pro rozhodování členů ZMČ, proto by měla být kvalitní – v daném případě jsou k ní výhrady, konsenzuálně doporučeno hlasovat pouze o poskytnutí celkové dotace, proto hlasováno o následujícím usnesení: 


usnesení:  FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň souhlasit s poskytnutím neinvestiční dotace typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 70 000,-Kč žadateli Líšeň sobě, z.s., IČ 22752919, se sídlem Obecká 13, 628 00 Brno, za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu: „Celoroční činnost Líšeň sobě, z.s.“

hlasováno: 
 8 pro, 0 proti, 1 zdržel se


3) termíny dalších jednání FV na 1.pololetí 2019


V návaznosti na diskuzi v dané věci na minulém jednání FV J.Drbal navrhl následující termíny jednání FVna další měsíce 1.pololetí 2019: 25.2., 18.3., 8.4., 20.5., 24.6.2019 – nebylo připomínek

usnesení:  FV schvaluje následující termíny jednání FV v 1.pololetí 2019 - 25.2., 18.3.,  8.4., 20.5., 24.6.2019

hlasováno: 
 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se


4) různé


Z.Stejskal – je žádoucí účast zástupce vedení MČ k projednávaným bodům

Diskuze všech přítomných k dotacím – je žádoucí systematicky ošetřit situace obdobné dnešnímu bodu 2 – akce Ostatky – kdy akce se koná v prvních měsících roku a dotace jsou schvalovány až později

zapsal: 
J. Drbal



ověřil: J.Belcredi Knauer

